
Artikel 40 vragen SGP – Afsluiting fietspad Merwedebrug 
 

Hierbij schriftelijke vragen (artikel-40) van de SGP-fractie naar aanleiding van de aangekondigde 
maandenlange sluiting van het fietspad over de Merwedebrug. 

 

1. Deelt het het college de mening van de SGP-fractie dat de maandenlange sluiting van het fietspad 
over de Merwedebrug ongewenst is? 
2. Op welke wijze is het college (tot op heden) betrokken bij het vinden van een oplossing voor 
mensen die (frequent) gebruik maken van het fietspad? 
3. Kunt u een inschatting maken van het aantal personen dat gemiddeld dagelijks / wekelijks gebruik 
maakt van het fietspad over de brug? 
4. Welke mogelijkheden heeft de gemeente op het moment dat de afsluiting van de brug leidt tot 
extra kosten voor inwoners van  Papendrecht, doordat zij bijvoorbeeld vaker gebruik moeten maken 
van het openbaar vervoer (over het water)? Spant de gemeente zich ervoor in dat dergelijke extra 
kosten kunnen worden voorkomen? 
5. Wanneer komt er meer duidelijkheid over een oplossing voor deze situatie? 
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